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INSTALLATION





Unzip the file and copy the file in the aircraft index of FS2000.





Unzip the panel & the sound for FS2K Standard or FS2K Pro. It’s all. The folder get automaticall in place. By defaut, the panel & sound folder is fot FS2000 Standard.








LEGAL





It is a freeware and must distributed only for the fun.


For it cannot be asked on no account of money against his distribution.


For all distribution on a www site it is imperative to ask for an agreement for the textures and for the graphic model of the plane aircraft.





THANK YOU TO RESPECT THESE RULES





For beautiful aircrafts, get in the web site flightsim.com and search ; Mike Stone ; Michel Melchior ; Hervé Devred & Bob Bongiovanni… and me, Jean-Jacques Parel.








FOR ALL CONTACT





@ air


JEAN-JACQUES PAREL


CP 2587


2001 NEUCHATEL


SWITZERLAND


jjparel@freesurf.ch
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INSTALLATION





Décompresse le fichier zip et copie-le dans le dossier aircraft de FS2000.





Choisi et décompresse le fichier panel & sound pour FS2K Standard ou FS2K Pro. Le dossier se met automatiquement en place. Par défaut, les fichiers panel & sound sont pour FS2000 Standard.





LEGAL





Ceci est un freeware et ne peut être distribué que pour le fun.


Il ne peut en aucun cas être demandé de l’argent pour diffuser cette archive.


L’archive reste la propriété de l’auteur.


Pour toute mise sur un site, il est impératif demander l’autorisation de l’auteur des textures et de l’appareil.





MERCI DE BIEN VOULOIR RESPECTER CES REGLES





Pour de beaux appareils, va sur le site flightsim.com et cherche ; Mike Stone ; Michel Melchior ; Hervé Devred & Bob Bongiovanni…et moi, Jean-Jacques Parel








POUR TOUT CONTACT





@ air


JEAN-JACQUES PAREL


CP 2587


2001 NEUCHATEL


SUISSE


jjparel@freesurf.ch











